
Protokół Nr 193
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 9 grudnia 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 189 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych

mających siedzibę na obszarze powiatu koneckiego.

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) opinii do projektu "Programu Ochrony Środowiska dla Miasta

i Gminy Końskie na lata 2021-2025 z perspektywą do 2029r.",

b) opinii do projektu "Programu ochrony środowiska dla Gminy

Gowarczów na lata 2022-2025 z perspektywą do 2029r. ",

c) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego

w Końskich,

d) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, którego przedmiotem jest świadczenie usług

pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa

Powiatowego w Końskich - 2 uchwały,

e) określenia stawki czynszu najmu za l m2 powierzchni użytkowej

pomieszczeńw budynku przy ul. Stanisława Staszica 2 w Końskich,

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

5. Rozpatrzenie wniosków o dofinansowanie ze środków PFRON likwidacji

barier technicznych.
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6. Protokół z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w Powiatowym

Zespole Orzekania o Niepełnosprawności.

7. Podsumowanie projektu "Końskie Zdrowie".

8. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poprosiła o rozszerzeme

porządku obrad o pkt dotyczący podjęcia uchwały Zarządu w sprawie wyboru

długości okresu średniej arytmetycznej stosowanego do wyliczenia relacji

określonych wart. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych.

Zarząd wyraził zgodę na rozszerzenie porządku obrad o wnioskowany

punkt oraz przyjął porządek obrad po uwzględnieniu zmiany.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 189 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających

siedzibę na obszarze powiatu koneckiego. Oznajmił, że jest to uchwała

porządkująca związana z wcześniejszą likwidacją szkół, zmianą nazwy

II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich, nadaniem imienia Technikum nr 1

w Końskich oraz Branżowej Szkole II Stopnia w Końskich.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w przedmiotowej

sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad4
Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pani

Lucyna Ziętek przedstawiła dwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:
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a) opinii do projektu "Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy

Końskie na lata 2021-2025 z perspektywą do 2029r.",

b) opinii do projektu "Programu ochrony środowiska dla Gminy Gowarczów

na lata 2022-2025 z perspektywą do 2029r."

Oznajmiła, że w/w gminy złożyły wnioski o zaopiniowanie programów

ochrony środowiska przez powiat. Dokumentację wykonano na podstawie

wytycznych Ministerstwa Klimatu i Środowiska. Programy zostały wykonane

przez tą samą firmę, która wykonywała program ochrony środowiska dla

Powiatu Koneckiego. Zaznaczyła, że w opinii dla Gminy Końskie wskazano

jedną uwagę dotyczącą części - odpady w zakresie uwzględnienia zagadnień

dotyczących składowiska odpadów poprodukcyjnych po byłych zakładach

metalurgicznych .Zamtal'' w Końskich.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, co dalej dzieje SIę

z hałdą po byłych zakładach "Zamtal"?

Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pani

Lucyna Ziętek poinformowała, że została wynajęta przez Gminę Końskie firma,

która miała za zadanie oczyścić składowisko i oddać gminie teren do

rekultywacji. Dodała, że sprawa hałdy wykracza poza kompetencje Starostwa.

Wszystkie aspekty tej sprawy są rozpatrywane przez Marszałka Województwa

Świętokrzyskiego.

Innych uwago nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały:

./ Nr 118/2021 w sprawie opinii do projektu "Programu Ochrony

Środowiska dla Miasta i Gminy Końskie na lata 2021-2025 z perspektywą

do 2029r.",

./ Nr 119/2021 w sprawie opinii do projektu "Programu ochrony środowiska

dla Gminy Gowarczów na lata 2022-2025 z perspektywą do 2029r."

c) Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa

Powiatowego w Końskich. Oznajmił, że proponowana zmiana dotyczy

przypisania zadań komórce d.s. BHP.
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Uwag do w/w projektu uchwały nie było .

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 120/2021 w przedmiotowej

sprawie.

d) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła dwa projekty uchwał Zarządu

w sprawach powołania Komisji Przetargowej oraz 'zatwierdzenia

dokumentacji przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego, którego przedmiotem jest świadczenie usług

pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz Starostwa

Powiatowego w Końskich. Oznajmiła, ze postępowanie zostało wszczęte

na wniosek Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu. Zaproponowała

skład komisji przetargowej. Stwierdziła, że w związku z tym, że usługi

pocztowe mieszczą się w zakresie usług społecznych można

postępowanie procedować procedurą uproszczoną. Jedynym kryterium

jest cena - 1000/0. Poinformowała, że o ile Zarząd podejmie w/w uchwały

planuje w dniu dzisiejszym ogłosić postępowanie.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 12112021 oraz Nr 122/2021

w przedmiotowych sprawach.

e) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

określenia stawki czynszu najmu za 1 m2 powierzchni użytkowej

pomieszczeń w budynku przy ul. Stanisława Staszica 2 w Końskich.

Oznajmiła, że stawki zostały uaktualnione dla wszystkich najemców

w trzech wariantach t.j. dla pomieszczeń w bardzo dobrym stanie

technicznym, w dobrym stanie technicznym oraz w wystarczającym

stanie technicznym. W związku z rozmowami prowadzonymi z Agencją

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa poinformowała, że ARMIR

zajmuje pomieszczenia w dobrym stanie technicznym, stąd stawka
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czynszu dla Agencji wynosi 30,75 zł za m2
. Dodała, że najemcy zostaną

pisemnie poinformowani o zmianie stawek.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa korzystając z obecności Pani

Naczelnik zapytał o przetarg na przebudowę IV piętra budynku Starostwa.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek odpowiedziała, że zwrócono się do wykonawcy

o uzupełnienie dokumentacji.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 123/2021 w przedmiotowej

sprawie.

f) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany zostały przygotowane na wnioski

kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz Naczelników

Starostwa. Dotyczą nowych zadań związanych ze scalaniem gruntów,

wydatków Biura Rady Powiatu, Domu Pomocy Społecznej "Etola"

w Rudzie Pilczyckiej, Poradni Psychologiczno Pedagogicznej i Zespołu

Orzekania o Niepełnosprawności. Zwróciła uwagę na zabezpieczenie

środków na wynagrodzenia w Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 3

w Końskich w kwocie 50 000 zł przesuniętych z oszczędności na

nauczaniach indywidualnych w II Liceum Ogólnokształcącym

w Końskich, na braki środków na wynagrodzenia w Specjalnym Ośrodku

Szkolno - Wychowawczym w Baryczy w kwocie 60 000 zł oraz na

wniosek SOSW w Baryczy o zabezpieczenie środków na zakup węgla

w kwocie 30000 zł na potrzeby Ośrodka.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

dobrze byłoby przeprowadzić rozmowę z Dyrektorem SOSW w Baryczy

w kwestii zarzadzania placówką. Podkreślił, że informacja na temat podwyżek

cen węgla była znana.
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Omówiono kwestie związane z dostawami węgla.

Innych uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 124/2021 w przedmiotowej

sprawie.

g) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie wyboru długości okresu średniej arytmetycznej

stosowanego do wyliczenia relacji określonych wart. 243 ust. l ustawy

o finansach publicznych. Poinformowała, że wykonała symulację danych

z trzech i siedmiu lat, i dla Powiatu Koneckiego korzystniejsza jest

symulacja z lat siedmiu. Podkreśliła, że okres ten nie ulegnie zmianie

przez lata 2022-2025. Odczytała przygotowany projekt uchwały.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 125/2021 w przedmiotowej

sprawie,

Ad. 5

Zarząd wyraził zgodę na dofinansowanie ze środków PFRON likwidacji

barier technicznych - trzy wnioski o dofinansowanie zakupu pralek

automatycznych.

Ad. 6

Zarząd zapoznał SIę z protokołem i wnioskami z kontroli Komisji

Rewizyjnej przeprowadzonej w Powiatowym Zespole Orzekania

o Niepełnosprawności.

Ad.7
Naczelnik Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pan Radosław

Lachowski przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą podsumowania

projektu pn: "Końskie Zdrowie - zapobieganie, przeciwdziałanie i zwalczanie

Covid-19 w powiecie koneckim", realizowanego w latach 2020-2021 przez

Powiat. Podkreślił, że jest to największy projekt, jaki został zrealizowany
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z Europejskiego Funduszu Społecznego. Wysokość wydatków rozliczonych

w projekcie wynosi 2639 813,72 zł. W ramach projektu zakupiono urządzenia

i środki niezbędne do walki i działań prewencyjnych w zakresie zwalczania

pandemii COVID-19 dla jednostek organizacyjnych oraz gmin z terenu powiatu.

Szczególnie uwzględniono zakupy specjalistycznych urządzeń medycznych dla

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich. Zapoznał Zarząd ze szczegółowym

katalogiem wydatków.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że

pracownicy Starostwa mają duże doświadczenie w realizacji projektów, jednak

w tym przypadku działano w nieznanym dotąd obszarze. Projekt pokazał trudną

współpracę pomiędzy komórkami Starostwa oraz jednostkami organizacyjnymi.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec podziękował za realizację

i koordynację projektu.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zwrócił uwagę, że w ramach

projektu zakupiono niezbędne urządzenia l środki służące ochronie

pracowników i mieszkańców powiatu, tym samym oszczędzając środki

finansowe powiatu.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.

Ad. 8

W sprawach różnych:

-/ Zarząd zaaprobował koncepcję budowy sali konferencyjnej

zaprezentowanej przez Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień

Publicznych i Mienia Powiatu - Panią Barbarę Panek.

-/ Zarząd wyraził zgodę na kontynuację przewozów na nierentownych

liniach komunikacyjnych przy dofinansowaniu z Funduszu Rozwoju

Przewozów Autobusowych oraz na poszerzenie przewozów na

dodatkowej linii Luta - Gosań - Włochów - Pardołów - Czarna. Z-ca

Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poinformował, że do

15 grudnia b.r. należy złożyć nowy wniosek o dofinansowanie.
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../ Zarząd zapoznał się z opinią Radcy Prawnego o konieczności przekazania

danych dotyczących wynagrodzeń, jak również składnikówwynagrodzeń

wypłacanych ze środków publicznych na rzecz pracowników Domu

Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pi1czyckiej w ramach wniosku

Polskiej Federacji Związkowej Pracowników Socjalnych i Pomocy

Społecznej w sprawie dostępu do informacji publicznej.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 955 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

................... .....~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
. ..~
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